

Bi.—Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergari buruzko abenduaren 29ko 6/2006 Foru Arauko 77. artikuluko 1. idatz-zatia aldatu da eta honela geratu da:

«1. Likidazio oinarri orokorrari ondoko eskalan ageri diren karga tasak aplikatuko zaizkio:

Oinarri likidagarriaren muga Base liquidable general hasta (Euroak/Euros)	Kuota osoa Cuota íntegra (Euroak/Euros)
0	0
14.570	3.351,10
29.140	7.430,70
43.710	12.530,20
62.440	20.022,20

Hiru.—Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergari buruzko abenduaren 29ko 6/2006 Foru Arauko 80. artikulua aldatu da eta honela geratu da:

«80. artikulua.—*Kenkari orokorra*

Zergadunek 1.301 euroko kenkaria aplikatuko dute urtean. Kenkari hau autoliquidazio bakoitzeko aplikatuko da.»

Lau.—Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergari buruzko abenduaren 29ko 6/2006 Foru Arauko 81. artikuluko 1 eta 2. idatz-zatiak aldatu da eta honela geratu dira:

«1. Zergadunarekin bizi den ondorengo bakoitzeko kenkari hau aplikatuko da:

- 547 euro urtean lehenengoagatik.
- 677 euro urtean bigarrenagatik.
- 1.145 euro urtean hirugarrenagatik.
- 1.353 euro urtean laugarrenagatik.
- 1.769 euro urtean bosgarrenagatik eta hurrengo bakoitzarengatik.

2. Zergadunarekin bizi den sei urtetik beherako ondorengo bakoitzeko aurreko idatz-zatiaren arabera kenkaria aplikatzeaz gainera beste 313 euro kenduko dira urtean.»

Bost.—Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergari buruzko abenduaren 29ko 6/2006 Foru Arauko 83. artikuluko 1. idatz-zatia aldatu da eta honela geratu da:

«1. Egutegiko urte osoan eten gabe zergadunarekin bizi den aurreko bakoitzeko 261 euro kendu ahal izango dira.

Kenkari hau aplikatzeko, aurreko paragrafoan deskribatutako elkarbizitzarekin berdinetsiko dira ondorengoak bere ondaretik aurrekoa bizi den egoitzaren gastuak, urte guztikoak, ordaintzen ditueneko kasuak.»

Sei.—Pertsona Fisikoen Errentaren gaineko Zergari buruzko abenduaren 29ko 6/2006 Foru Arauko 84. artikuluko 1. idatz-zatia aldatu da eta honela geratu da:

«1. Zergadun ezindu bakoitzagatik kenkari bat aplikatuko da, eta zenbatekoa urritasun-graduaren eta ezinduak behar duen besteren laguntzaren arabera izango da; urritasun-gradua arau bidez ezartzen den moduan zehaztuko da. Hona hemen eskala:

Minusbalotasun maila eta hirugarrenen laguntza beharra Grado de minusvalía y de ayuda de tercera persona	Kenkaria (euroak) Deducción (euros)
Minusbalotasuna %33koa edo handiagoa eta %65koa baino txikiagoa / Igual o superior al 33% e inferior al 65% de minusvalía	729
Minusbalotasuna %65koa edo handiagoa / Igual o superior al 65% de minusvalía	1.041
Minusbalotasuna %75koa edo handiagoa, eta hirugarren pertsonen laguntzagatik 15 eta 39 puntu bitartean lortuta / Igual o superior al 75% de minusvalía y obtener entre 15 y 39 puntos de ayuda de tercera persona	1.249
Minusbalotasuna %75koa edo handiagoa, eta hirugarren pertsonen laguntzagatik 40 puntu bitartean lortuta / Igual o superior al 75% de minusvalía y obtener 40 o más puntos de ayuda de tercera persona	1.561

Dos.—Se modifica el apartado 1 del artículo 77 de la Norma Foral 6/2006, de 29 de diciembre, del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, que quedará redactado como sigue:

«1. La base liquidable general será gravada a los tipos que se indican en la siguiente escala:

Oinarri likidagarriaren muga Resto base liquidable hasta (Euroak/Euros)	Tasa aplikagarria Tipo aplicable %
14.570	23,00
14.570	28,00
14.570	35,00
18.730	40,00
Hortik gorakoak / En adelante	45,00»

Tres.—Se modifica el artículo 80 de la Norma Foral 6/2006, de 29 de diciembre, del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, que quedará redactado como sigue:

«Artículo 80.—*Deducción general*

Los contribuyentes aplicarán una deducción de 1.301 euros anuales. Esta deducción se practicará por cada autoliquidación.»

Cuatro.—Se modifican los apartados 1 y 2 del artículo 81 de la Norma Foral 6/2006, de 29 de diciembre, del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, que quedarán redactados como sigue:

«1. Por cada descendiente que conviva con el contribuyente se practicará la siguiente deducción:

- 547 euros anuales por el primero.
- 677 euros anuales por el segundo.
- 1.145 euros anuales por el tercero.
- 1.353 euros anuales por el cuarto.
- 1.769 euros anuales por el quinto y por cada uno de los sucesivos descendientes.

2. Por cada descendiente menor de seis años que conviva con el contribuyente, además de la deducción que corresponda conforme al apartado anterior, se practicará una deducción complementaria de 313 euros anuales.»

Cinco.—Se modifica el apartado 1 del artículo 83 de la Norma Foral 6/2006, de 29 de diciembre, del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, que quedará redactado como sigue:

«1. Por cada ascendiente que conviva de forma continua y permanente durante todo el año natural con el contribuyente se podrá aplicar una deducción de 261 euros.

A los efectos de la aplicación de esta deducción, se asimilarán a la convivencia descrita en el párrafo anterior los supuestos en que el descendiente satisfaga de su propio patrimonio cantidades a residencias donde el ascendiente viva de forma continua y permanente durante todo el año natural.»

Seis.—Se modifica el apartado 1 del artículo 84 de la Norma Foral 6/2006, de 29 de diciembre, del Impuesto sobre la Renta de las Personas Físicas, que quedará redactado de la siguiente forma:

«1. Por cada contribuyente que sea persona con discapacidad, se aplicará la deducción que, en función del grado de minusvalía y de la necesidad de ayuda de tercera persona conforme a lo que reglamentariamente se determine, se señala a continuación: